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La emisiunea de radio Lider Sportiv 94, legenda roș-alb-albastră, Viorel Ion, a declarat că, din
punct de vedere economic, nu este sustenabilă o singură serie în Liga a II-a, așa cum este
stabilit de FRF pentru sezonul următor.

      

”Nu există varianta asta cu o serie în Liga a II-a. La o ligă secundă cu o singură serie nu se vor
înscrie 12-13 echipe, cred că o să rămână două serii. Dacă Buzăul va juca la Baia Mare, venim
acasă, apoi plecăm la Satu Mare, ai dat faliment numai cu autocarul și hotelul. Se fac demersuri
să se propună în Comitetul Executiv al Federației Române de Fotbal să se facă tot două serii în
Liga a II-a. Pentru copiii de la Oțelul ar fi bine, ar avea continuitate la nivelul Ligii a II-a”, a spus
Viorel Ion.
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